
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ a MŠ Konská, ktorá sa uskutočnila dňa 09.10.2019 

o 16:30 hod. v sídle Rady školy – Školská ulica 399/7, 013 13 Konská – Rajecké Teplice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Správa o výchovno- vzdelávacích výsledkoch žiakov v školskom roku 2018/2019 

3. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2019/2020 

4. Aktuálne problémy školy 

5. Diskusia 

6. Uznesenie 

7. Záver 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia: 

K bodu 1: 

Zasadnutie Rady školy viedla predsedníčka Rady školy pri  ZŠ a MŠ Konská pani Ing. arch. 

Kristína Kováčová. Na úvod konštatovala, že: 

- prítomných je 8 členov, 

- ospravedlnený 1 člen, 

- hostia 2. 

Rady školy a v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a štatútu RŠ je schopná platne sa 

uznášať. Zároveň oboznámila prítomných s programom zasadnutia, kde bol následne 

Program rady školy odsúhlasený: 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Správa o výchovno- vzdelávacích výsledkoch žiakov v školskom roku 2018/2019 

3. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2019/2020 

4. Aktuálne problémy školy 

5. Diskusia 

6. Uznesenie 

7. Záver 

Zapisovateľom bola poverená Ing. Mgr. Henrieta Jachymová, overovateľ Mgr. Monika 

Vysoká. 

 



K bodu 2: 

V rámci tohto bodu predniesla za základnú školu riaditeľka ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. 

Monika Vysoká členom Rady školy a prítomným hosťom Správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2017/2018 a za materskú školu 

zástupkyňa ZŠ a MŠ Konská pani Mgr. Ivana Machútová. 

Celá Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2018/2019 je na stránke školy: 

https://cloud6u.edupage.org/cloud/Sprava_o_vysledkoch_a_podmienkach_VVC_ZS_-_2018-

19.pdf?z%3AJOJ1ymcmkgEyX5XlShq0K2Z5aArSJF0Qe1J6Q%2FtkZIDswkPgimpHu5iEzxNAKJcH 

Rada školy odporúča schváliť správu za školský rok 2018/2019 pre zriaďovateľa, následne 

bola správa prijatá bez pripomienok a uverejnená na spomínanej stránke školy. 

K bodu 3: 

V rámci tohto bodu informovala pani Mgr. Monika Vysoká členom Rady školy a prítomných 

hostí o školskom roku 2019/2020, o stave žiakov, o krúžkovej činnosti a následnom využití 

vzdelávacích poukazov, o personálnom obsadení školy, fungovaní školského klubu detí 

a školskej jedálne, taktiež o prítomnosti asistenta.  Správa je prílohou tejto zápisnice.  

K bodu 4: 

V rámci tohto bodu boli prednesené  aktuálne problémy zo strany zamestnancov školy, ako aj 

zo strany rodičov. 

- Za vedenie školy bol prednesený návrh na zariadenie školskej kuchyne, konkrétne 

problém  

s odsávaním pár, t.j. kúpou nového digestora. 

- Dopravné ihrisko a jeho bezpečnosť – usadnutá zemina a tyče na dopravné značky. 

- Prestavba školy, dodržanie termínu ukončenia prestavby – koniec októbra 2019. 

- Zber papiera, ktorý prebiehal na ZŠ v mesiaci september – problém s váhou. 

K bodu 5: 

Diskusia: 

- Informácia o kamerovou systéme obce vrátane kamerového systému v priestoroch 

základnej školy. 

- Riaditeľka pani Mgr. Monika Vysoká informovala o možnosti zapojiť školu do projektu 

Envirofond. 

- Spolupráca Rady školy s Rodičovskou radou ZRŠ na akciách pre šk. rok 20119/2020 – 

Vianočné trhy, Školský ples a spoločný Deň otcov a Deň detí spojený s rozlúčkou                    

s predškolákmi . 

- Podnety na zamykanie školy a riešenie prevádzky ranného ŠKD. 

 

 

https://cloud6u.edupage.org/cloud/Sprava_o_vysledkoch_a_podmienkach_VVC_ZS_-_2018-19.pdf?z%3AJOJ1ymcmkgEyX5XlShq0K2Z5aArSJF0Qe1J6Q%2FtkZIDswkPgimpHu5iEzxNAKJcH
https://cloud6u.edupage.org/cloud/Sprava_o_vysledkoch_a_podmienkach_VVC_ZS_-_2018-19.pdf?z%3AJOJ1ymcmkgEyX5XlShq0K2Z5aArSJF0Qe1J6Q%2FtkZIDswkPgimpHu5iEzxNAKJcH


K bodu 7: 

Uznesenie: 

 Bod č.2 

Rada školy berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2018/2019 a odporúča zriaďovateľovi schváliť Správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019. 

 Bod č.3 

 

Rada školy berie na vedomie Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2019/2020. 

 

 Bod č.4 

 

- Rada školy berie na vedomie informáciu o kúpe nového digestora v rámci vlastnej réžie 

školy. 

- Váha na papier bude v budúcom školskom roku zapožičaná od OcÚ Konská. 

- Podnety a informácie od rodičov doručené pani riaditeľke v predstihu, aby mala možnosť 

prípravy odpovedí. 

 

 Bod č.5 

Rada školy berie na vedomie informácie v diskusii. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 členov RŠ 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Zapísala:     

Ing. Mgr. Henrieta Jachymová ................................................  

Predseda Rady školy: 

Ing. Arch. Kristína Kováčová ................................................  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská:   

Mgr. Monika Vysoká   .............................................  

Starostka obce Konská :   

Ing. Janka Stupňanová  ..............................................  

 

V Konskej, dňa 09.10. 2019 

 



  


